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Kjell Håvard Nilsen

Fra: Ola Rokseth <oroks@broadpark.no>

Sendt: 23. oktober 2014 22:02

Til: Kjell Håvard Nilsen

Emne: Nye Leangen-kommentar.

Hei. 
  
Rissa og Stadsbygd Travlag har avholdt medlemsmøte angående rapport fra Optiman på Nye Leangen. 
  
All honnør for en grundig gjennomarbeidet rapport. 
  
En del spørsmål synspunkter framkom. 
  
Ang. Orkdalalternativet,om dette blir valgt blir et treningsanlegg i Trondheimsområdet tvingende nødvendig og 
må tillegges dette alternativets anleggskostnad betydelig beløp. 
Videre synes det merkelig at ikke eiendommer blir nødvendig innløst ved dette alternativet. 
  
Vårt lag mener bestemt at fremforhandlet kjøpesum med aktuell  innvestor som er fremkommet ,delvis vagt, er alt for 
lav.Salgsum må opp på et nivå der kapitalkrevende mellomfinasiering unngås. 
Om ikke dette kan oppnås må prosessen stoppe.Dette er selvfølgelig ikke Optiman AS  sitt anliggende. 
  
Rissa og Stadsbygd  Travlag 
Ola Rokseth,formann 
  
  


